
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

22 грудня  2017 року                         м. Черкаси                                            № 22 
       

 

засідання постійної комісії  обласної  

ради з питань регламенту, місцевого  

самоврядування, забезпечення   

правопорядку та захисту прав людини 
 

 

Всього членів комісії  -   6 
 

ПРИСУТНІ  -  4: 

голова  постійної комісії    – Лошков О.Г., 

секретар постійної комісії –  Маргарян А.Д. 

члени комісії: Куліков С.С., Овчаренко М.С.  
 

ВІДСУТНІ  -  2:  Галушко В.М., Давиденко О.Г. 

                            

Запрошені: 

Бреус О.В. –  начальник організаційного відділу виконавчого апарату обласної 

ради;  

Ковбоша О.Р. –  депутат обласної ради член фракції політичної партії                          

ВО «Свобода»;  

Мазур Л. О. –  начальник юридичного відділу виконавчого апарату обласної 

ради; 

 

В засіданні взяв участь Вельбівець О.І.–  голова Черкаської обласної ради. 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ:  

1. Про подолання наслідків русифікації в мовній царині на території 

Черкаської області  
Доповідає: 

Ковбоша  

Оксана Романівна  

- депутат обласної ради фракція політичної партії  

ВО «Свобода» 

2. Про звіт голови обласної державної адміністрації Ткаченка Ю.О. про 

виконання програм економічного і соціального розвитку Черкаської області та 

делегованих обласною радою повноважень  
Доповідає: 

Лошков  

Олександр Геннадійович 

- голова постійної комісії 
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3. Про план роботи Черкаської обласної ради на 2018 рік  
Доповідає: 

Бреус 

Ольга Володимирівна 

- начальник організаційного відділу виконавчого 

апарату обласної ради 

4.Про хід виконання рішення обласної ради від 15.02.2011 №4-3/VI «Про 

програму боротьби з браконьєрством, збереження водних живих ресурсів та 

забезпечення безпеки судноплавства на водних об'єктах Черкаської області на 2011-

2015 роки» (із змінами № 5-4/VI  від 29.04.2011, № 24-2/VI від  09.08.2013,   № 25-5/VI  від 

25.10.2013, № 32-6/VI від 27.06.2014) (закінчився термін дії) 

Доповідає: 

Лошков  

Олександр Геннадійович 

- голова постійної комісії 

 
 

5.Про хід виконання рішення обласної ради від 21.06.2013 №23-2/VI «Про 

Програму підвищення рівня безпеки дорожнього руху на території Черкаської 

області на період до 2016 року» (із змінами № 24-2/VI від 09.08.2013, № 25-5/VI від 

25.10.2013, № 42-9/VI від 28.08.2015, № 5-57/VIІ від 03.06.2016) (закінчився термін дії) 

Доповідає: 

Лошков  

Олександр Геннадійович 

- голова постійної комісії 

 

 

Голосування за порядок денний: 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 
 

 

1.СЛУХАЛИ:  

Ковбошу О. Р., яка поінформувала про проект рішення обласної ради «Про 

подолання наслідків русифікації в мовній царині на території Черкаської області».  
 

Проект рішення додається до протоколу (додаток 1).  

 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 

 

Мазур Л. О.,  запропонувала внести до  проекту рішення обласної ради «Про 

подолання наслідків русифікації в мовній царині на території Черкаської області» 

такі змінами:   

в преамбулі проекту слова та цифри "пункту 50 частини першої статті 26" 

замінити відповідно словами та цифрами "частини другої статті 43". 

  

         Лошков О.Г., вніс пропозицію підтримати проект рішення обласної ради «Про 

подолання наслідків русифікації в мовній царині на території Черкаської області» із 

змінами  та пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати 

проект цього рішення із змінами  постійної комісії.    
 

ВИРІШИЛИ: висновок №22/1 додається до протоколу (додаток 2). 
 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 
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2. СЛУХАЛИ:  

Лошкова О.Г., який поінформував про проект рішення обласної ради «Про звіт 

голови обласної державної адміністрації Ткаченка Ю.О. про виконання програм 

економічного і соціального розвитку Черкаської області та делегованих обласною 

радою повноважень». 
 

Проект рішення додається до протоколу (додаток 3) 

 
 

Лошков О.Г., запропонував підтримати проект рішення обласної ради «Про 

звіт голови обласної державної адміністрації Ткаченка Ю.О. про виконання програм 

економічного і соціального розвитку Черкаської області та делегованих обласною 

радою повноважень» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні 

обласної ради. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок №22/2 додається до протоколу (додаток 4). 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

3.СЛУХАЛИ:  

Бреус О.В., яка ознайомила членів постійної комісії із проектом плану роботи 

обласної ради на 2018 рік та звернулась з проханням підтримати проект рішення 

обласної ради «Про план роботи Черкаської обласної ради на 2018 рік».  

 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 5). 
 

В обговоренні взяли участь присутні члени постійної комісії. 
 

Лошков О.Г. вніс пропозицію підтримати проект рішення обласної ради «Про 

план роботи Черкаської обласної ради на 2018 рік» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради, пропонувати депутатам обласної ради при 

розгляді проекту цього рішення підтримати його.     
 

 

ВИРІШИЛИ: висновок №22/3 додається до протоколу (додаток 6) 

 

Голосування:  

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 0; "Не голосували" – 0. 
 

4. СЛУХАЛИ:  

Лошкова О.Г., який поінформував про те, що на контролі постійної комісії 

знаходиться рішення обласної ради від 15.02.2011 №4-3/VI «Про програму боротьби 

з браконьєрством, збереження водних живих ресурсів та забезпечення безпеки 

судноплавства на водних об'єктах Черкаської області на 2011-2015 роки», термін дії 

Програми закінчився. Лошков О.Г. вніс пропозицію погодити зняти з контролю 

згадане рішення обласної ради. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок №22/4 додається до протоколу (додаток 7). 
 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 
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5. СЛУХАЛИ:  

 

Лошкова О.Г., який поінформував про те, що на контролі постійної комісії 

знаходиться рішення обласної ради від 21.06.2013 №23-2/VI «Про Програму 

підвищення рівня безпеки дорожнього руху на території Черкаської області на 

період до 2016 року», термін дії Програми закінчився. Лошков О.Г. вніс пропозицію 

погодити зняти з контролю згадане рішення обласної ради. 

 

Інформація додається до протоколу (додаток 8). 
 

          

ВИРІШИЛИ: висновок №22/5 додається до протоколу (додаток 9). 
 

"За" - 4 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

 
 

Голова постійної комісії      О. Лошков  
 
 

 

Секретар постійної комісії                                                      А. Маргарян 


